

卫理公会以萨迦守望者 24-30/11/2022

十一月第四个星期的祷告事项

一、家庭

- 1.为着每一个家庭，不但兴起成年人作守望之责，更要兴起少年人作祷告勇士，叫全家人成为基督的精兵来祷告。
- 2.为着每个家庭成员都有不同的性格来感恩。同时，也为着家庭成员可以学习彼此包容，看到家庭成员表现背后的善意来祷告。

二、教会

- 1.为着第 47 届砂拉越华人年议会所有参与者经历上帝的赐福，得以平安地回到自己的牧区和岗位来祷告。求主差派天使天军环绕每一位牧者同工和代表、保护每一位，一路平安。
- 2.为着教会弟兄姐妹即使在没有人看到地情况下，也能继续深深地渴慕学习真理，并在各自的家庭和职场中充满良善，又能显出善行。

三、国家

- 1.为着新任首相，及所要成立的内阁来祷告，愿一切的人心贪念都可以被夺去，以建设马来西亚为优先。
- 2.为着马来西亚人民在思想、言语、行为上都能谨慎自守，竭力维护国家和平来祷告。

四、世界

- 1.2022 年卡塔尔世界杯：20/11-18/12 将进行第 22 届世界杯足球赛。为着基督徒球员们的见证生活以及所有球迷们以“看球不赌球”的心态来观赏赛事，避免酿成家庭悲剧来祷告。
- 2.印尼：印尼西爪哇城市展玉（Cianjur）在 21/11 发生了 5.6 级地震，造成超过 50 人死亡，700 多人受伤。求上帝看顾保守当地的百姓，安慰受灾民众的心，并使救灾资源尽速到位，让苦难中的人们经历上帝的拯救。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 24-30/11/2022

Prayer items 4th week of November

1. Family

A. For every family, not only adults should be raised as watchmen, but also young people should be raised up as prayer warriors, so that the whole family can become good soldiers of Christ to pray.

B. Be grateful for each family member having a different personality. At the same time, I also pray that family members can learn to tolerate with each other and see the kindness behind the performance of family members.

2. Church

A. Pray for all participants of the 47th Sarawak Chinese Annual Conference to experience God's blessing and return to their pastoral areas and posts in safety. Pray that the Lord will send an army of angels to surround every shepherd, co-worker and representative, protect everyone, and have a safe journey.

B. For the brothers and sisters in the church to continue to have a deep desire to learn the truth even when no one sees them, and to be full of goodness in their families and workplaces, and to show good deeds.

3. Country

A. Pray for the new prime minister and the cabinet to be formed. May all the greed and greed of the hearts be taken away, and the building of Malaysia will be the priority.

B. Pray for the people of Malaysia to be cautious in their thoughts, words, and deeds, and to do their utmost to maintain the peace of the country.

4. World

A. 2022 Qatar World Cup: The 22nd FIFA World Cup is scheduled to take place in Qatar from 20 November to 18 December 2022. Pray that every Christian player in the competition will be a good witness for God; and for all the fans who watch the games to avoid sports betting so as to avoid causing family tragedies.

B. Indonesia : Gempa bumi berukuran 5.6 magnitud berlaku di Cianjur, Jawa Barat, Indonesia pada 21/11. Lebih daripada 50 orang meninggal dunia dan lebih daripada 700 orang tercedera. Berdoa agar Allah menjaga dan melindungi penduduk tempatan, menghiburkan hati mereka yang terkesan oleh bencana, dan menyediakan sumber bantuan secepat mungkin, supaya mereka yang menderita dapat mengalami keselamatan Allah.

Isakhar Pengawal Methodist 24-30/11/2022

Doa minggu keempat November

1. Keluarga

A. Berdoa untuk setiap keluarga, agar bukan sahaja orang dewasa yang dibangunkan dengan tanggungjawab sebagai penjaga, bahkan orang muda juga harus diangkat sebagai pahlawan doa, supaya seluruh keluarga dapat menjadi askar Kristus yang baik untuk berdoa.

B. Bersyukur kerana setiap ahli keluarga mempunyai personaliti yang berbeza. Pada masa sama, berdoa agar ahli keluarga dapat belajar untuk saling menerima antara sesama dan melihat kebaikan di sebalik tingkah laku ahli keluarga.

2. Gereja

A. Berdoa untuk semua peserta Persidangan Tahunan Cina Sarawak ke-47 agar mengalami berkat Allah dan kembali ke kawasan pastoral dan tugas mereka dengan selamat. Berdoa agar Tuhan akan menghantar tentera dan malaikat untuk mengelilingi setiap gembala, rakan sekerja dan wakil, melindungi semua orang agar mempunyai perjalanan yang selamat.

B. Berdoa agar saudara dan saudari di gereja terus mempunyai hati yang haus untuk mempelajari kebenaran walaupun tidak ada yang melihat mereka, dan menjadi seorang yang penuh dengan kebaikan dan menunjukkan perbuatan baik dalam keluarga dan tempat kerja mereka.

3. Negara

A. Doakan agar Perdana Menteri dan kabinet baharu dapat dibentuk. Semoga segala kerakusan hati dapat dihapuskan dan pembinaan Malaysia menjadi keutamaan.

B. Berdoa agar rakyat Malaysia boleh berwaspada dalam pemikiran, pertuturan, dan tingkah laku untuk mengekalkan keharmonian negara.

4. Dunia

A. Piala Dunia Qatar 2022: Piala Dunia FIFA ke-22 akan dianjurkan pada 20/11-18/12. Berdoa agar kehidupan pemain Kristian boleh menjadi "garam dan terang" kepada mereka yang bukan Kristian dan semua peminat bola sepak boleh menonton piala dunia tanpa berjudi untuk mengelakkan berlakunya tragedi keluarga.

B. Indonesia: Gempa bumi berukuran 5.6 magnitud berlaku di Cianjur, Jawa Barat, Indonesia pada 21/11. Lebih daripada 50 orang meninggal dunia dan lebih daripada 700 orang tercedera. Berdoa agar Allah menjaga dan melindungi penduduk tempatan, menghiburkan hati mereka yang terkesan oleh bencana, dan menyediakan sumber bantuan secepat mungkin, supaya mereka yang menderita dapat mengalami keselamatan Allah.